

关于加强IELTS考生身份认证的新举措 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/178/2021\\_2022\\_\\_E5\\_85\\_B3\\_E4\\_BA\\_8E\\_E5\\_8A\\_A0\\_E5\\_c10\\_178189.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/178/2021_2022__E5_85_B3_E4_BA_8E_E5_8A_A0_E5_c10_178189.htm)

尊敬的IELTS考生：IELTS已在全球4000余家院校机构得到广泛认证，为进一步提高考试服务质量，并保护广大考生和认证机构的切身利益，从2006年11月25日起，在绝大部分考点将试行考试当天现场拍照及拇指指纹采集。考生在自愿基础上参加。考试当天拍摄的照片将打印在考试成绩单上，采集的拇指指纹将试用于考生口试前身份认证。考生的照片和指纹将会根据中国及国际关于信息保护的法律规定严格保密，只用于与IELTS考试有关的事宜。 Dear IELTS Candidate, Notice on New IELTS Identity

Verification Procedure From 25 November 2006 a new system of taking photographs of candidates, together with a thumbprint matching system, will be piloted at designated test centres.

Candidates' participation is voluntary. As IELTS gains ever wider recognition around the world (now more than 4000 receiving organisations) these enhancements reflect our commitment to efficiency benefiting all who value the test. Test-day photographs will appear on the test report form. the thumbprint is being trialled for use on test days to confirm the identity of candidates when they return to the test venue for their speaking test. Candidates' photographs and prints will be used only for the purpose of the IELTS test and will be treated as highly confidential in accordance with Chinese and international data protection law. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

